

產品 Product

基本營養素：螯合性礦物質 Essentials™: Chelated Mineral

每瓶84片
84 Tablets / Bottle

大部份人都不能從正常飲食中攝取足夠的礦物質，而令身體達致最佳健康。事實上，身體缺乏礦物質較攝取不足維他命所引致的問題較為嚴重。因為現時一般食物處理方法會導致食物中的礦物質流失16%至85%，但均衡配方的 " 螯合性礦物質 " 能夠補充這些必需礦物質，幫助促進最佳健康。

USANA scientists developed Chelated Mineral because most people do not consume the volume of minerals from their diet that is necessary for optimal health. In fact, mineral deficiencies are more common today than vitamin deficiencies, since none of the minerals can be synthesized by the body. The loss of minerals due to modern food processing methods can vary significantly. Chelated Mineral can help to recover this loss, providing a proper balance of the essential minerals your body needs for lifelong health.

- 提供全面身體所需礦物質
- 獨有均衡配方，高生物利用率及安全有效劑量
- 配合"超級抗氧化劑" 組成 "基本營養素套裝"
- 完全符合美國藥典效能、均一性及分解標準。經化驗室測試，保證品質優良
- Supplies a broad spectrum of essential minerals
- Provides a formula of safe and effective doses of minerals in highly bioavailable forms
- Complements the Mega Antioxidant to form the USANA Essentials™ Dietary Supplements
- Meets USP specifications for potency, uniformity, and disintegration, where appropriate and is laboratory tested for guaranteed quality

服用方法
每天服用三片，建議餐後服用。

Directions for use:
As a dietary supplement, take three tablets daily, preferably with meals.

